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 Министар унутрашњих послова Србије Небојша Стефановић казао је да му се чини да се
успорава истрага о убисту Оливера Ивановића и да се нада да тај процес неће бити
"упропашћен и намерно вођен у погрешном смеру".

  

  Стефановић је рекао је приштинска страна јасно казала да се српским истражним
органима неће дозволити учешће у истрази.    

"Ми до сада немамо званичну размену података и нисмо званично добили информације
од истражних органа", казао је Стефановић за Телевизију Пинк.

  

Он је додао да би волео да пронађу било шта што би открило починиоце, али да поруке
не охрабрују. 

  

"Чини ми се као да се истрага усмерава у правцу да се успорава или да се недовољно
брзо опште поступа по свим траговима. Имали смо много дезинформација", казао је
Стефановић.

  

(Бета)
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